

一、家庭

1. 为着家中还没信主的人不住祷告，只要还有家人一日不信主，就要继续为他们的救恩祷告。求主藉着圣灵在家人心中动工，引导和感化他们，以致他们愿意打开心门，接受主耶稣成为个人的救主。
2. 为着神能在这时代在家庭中作成恢复与合一的工作祷告。求主让家能够成为荣耀的见证，夫妻关系与亲子关系能够和谐美好，见证基督徒的生命。

二、教会

1. 祷告教会在即将迎接新一年来临之际，能效法保罗的心志，就是忘记背后，努力面前。祷告信徒在新的一年里能向主立志，生活中更加爱主，服事主。
2. 祷告我们对他人有爱心与同理心，特别是那有需要的人。祷告我们不要失去起初的爱心，在疫情的新常态之下，能积极的对神、对人活出爱，怜悯有需要的邻舍，给予帮助。

三、国家

1. 近日我国半岛东部连日大雨，在吉兰丹、登嘉楼与彭亨地区的灾黎人数破万。连日大雨随之而来的河水上涨已造成多处道路淹水。求主让民众有更高的安全意识，有关当局也能有效进行救援工作。

<https://www.youtube.com/watch?v=iIdQv5CrMAo>

2. 为着国家在新的一年的经济祷告，政府能有良好的治理，营造良好的投资环境以吸引外资。求主让国家领导人有远见与智慧，与他国建立有好的关系，促进合作与经济发展。

<https://youtu.be/yvvhYfJjsd4?t=1>

四、世界

1. 加沙平安夜不平安，耶稣诞生地战火连天，近日以色列军方针对加沙难民营发动了开战以来最大的一次袭击之一，造成许多无辜百姓的伤亡。继续为以巴冲突祷告，和平之君耶稣亲自赐下和平，让战争止息。

<https://www.youtube.com/watch?v=tXV0Xyr071Y&t=61s>

2. 全球新冠确诊数目近 4 周来增加 52%。JN1 新变种病毒已被世界卫生组织列为“需留意变异株”，感染人数在冬季恐怕会进一步上升。令人担心的是接种疫苗和佩戴口罩的人数并不乐观。求主怜悯，让民众不掉以轻心，能提高防疫意识，保护自己与身边的人。

<https://www.sinchew.com.my/?p=5222247>

A.Family

1. Continue praying for those in your family who have not believed in the Lord yet. As long as there are still family members who do not believe in the Lord, we should continue to pray for their salvation. Pray for the Lord to work through the Holy Spirit in the hearts of these family members: to mould and change them, so that they will willingly open their hearts to accept Jesus as their Lord and personal saviour.
2. Pray that God will do the work of restoration and reconciliation in the families of this era. Pray that the family can be a glorious testimony of the beauty and harmony that can take place in relationships between husband and wife, parent-child; so that the Christian life can be a testament to God.

B.Church

1. Pray that as the church is about to welcome the new year, we can imitate the Apostle Paul who forgets what is behind and strives forward. Pray that believers will resolve to live according to God's will in the new year, and to love and serve Him more in life.
2. Pray that we have love and empathy towards others, especially those in need. Pray that we will not lose our first love for God; and, as we live under "the new normal", may we be able to actively live out that love as we help the people around us who are in need.

C.Nation

1. Recently, there have been heavy rains in the eastern part of the peninsula, causing river water levels to rise and floods to occur in Kelantan, Terengganu and Pahang. The number of flood victims are estimated to exceed 10,000 persons. Pray that the people will have a higher awareness for safety and that the authorities can carry out rescue works effectively.
2. Pray for the country's economy in the new year, that the government can provide good governance and create a good environment for investing so as to attract more foreign investment. Pray that the Lord will give our country's leaders the vision and wisdom to establish good relations with other countries and promote cooperation and economic development.

D.World

1. There is no peace in Gaza on Christmas Eve with fights raging at the birthplace of Jesus. Recently, the Israeli military launched one of the largest attacks on Gaza refugee camps since the war began, causing many casualties.
Some context: The IDF says that Hamas hides terrorist infrastructure in and around civilian institutions in Gaza, including refugee camps and hospitals, and has repeatedly denied targeting civilians
Continue to pray for the Israeli-Palestinian conflict. Jesus, the Prince of Peace, will personally grant peace and bring the end to the war.
2. The number of confirmed cases of COVID-19 globally has increased by 52% in the past four weeks. The new variant of the JN1 virus has been listed by the World Health Organization as a "mutant strain to watch out for", and the number of infections are likely to increase further in winter. The concern is the number of people getting vaccinated and wearing masks is not optimistic. Pray for God's mercy and help people not to take it lightly, raise their awareness of epidemic prevention, and protect themselves and those around them.

A. Keluarga

1. Berdoa untuk ahli keluarga yang belum percaya Yesus Kristus. Asalnya masih ada ahli keluarga yang belum menpercayai, teruslah berdoa untuk keselamatan mereka. Mohon Roh Kudus teruslah bekerja dalam hati mereka, membimbing mereka, supaya akhirnya mereka sudi menerima Yesus Kristus sebagai juruselamat.
2. Berdoa agar Allah memberkati keluarga dengan pemulihan dan satu hati dalam masa ini. Agar keluarga boleh menjadi kesaksian yang mulia, hubungan suami isteri dan anak-anak yang baik akan dapat menjadi saksi Kristian yang baik.

B. Gereja

1. Sempena menyambut tahun yang baru, berdoa agar gereja dapat mencontohi niat Paulus, iaitu melupakan apa yang di belakang dan berusaha dengan gigih untuk mencapai apa yang di hadapan. Berdoa agar orang yang beriman dapat berazam pada tahun baru ini, lebih mengasihi dan melayani Tuhan dalam kehidupan mereka.
2. Berdoa agar kita sendiri mempunyai kasih sayang dan empati terhadap orang lain, khasnya orang yang memerlukan. Berdoa agar kita tidak menghilangkan kasih yang pertama, di bawah masa pandemik, Secara aktif menunjukkan kasih kepada Tuhan dan orang, menunjukkan belas kasihan kepada jiran yang memerlukan, dan memberi pertolongan.

C. Negara

1. Kebelakangan ini hujan lebat berlaku di bahagian timur semenanjung dan jumlah mangsa di Kelantan, Terengganu dan Pahang melebihi 10,000 orang. Air sungai yang semakin meningkat berikutan hujan lebat sehari-hari telah menyebabkan banjir di banyak jalan. Berdoa agar orang ramai mempunyai kesedaran yang lebih tinggi tentang keselamatan dan pihak berkuasa yang berkenaan dapat menjalankan kerja menyelamatkan dengan berkesan.
2. Berdoa untuk ekonomi negara pada tahun baru, agar kerajaan dapat menyediakan tadbir urus yang baik dan mewujudkan persekitaran pelaburan yang baik untuk menarik pelaburan asing. Berdoa agar Tuhan memberi pemimpin negara visi dan kebijaksanaan untuk menjalin hubungan baik dengan negara lain dan menggalakkan kerjasama dan pembangunan ekonomi.

D. Dunia

1. Tiada kedamaian di Gaza pada Malam Krismas, dengan pertempuran berkecamuk di tempat kelahiran Yesus. Baru-baru ini, tentera Israel melancarkan salah satu serangan terbesar ke atas kem pelarian Gaza sejak perang bermula, menyebabkan ramai yang terkorban. Terus berdoa untuk konflik Israel-Palestin. Yesus, Putera Damai akan memberikan keamanan dan menamatkan perang ini.
2. Bilangan kes COVID-19 yang disahkan di seluruh dunia telah meningkat sebanyak 52% dalam tempoh empat minggu yang lalu. Varian baharu virus JN1 telah disenaraikan oleh Pertubuhan Kesihatan Sedunia sebagai "tegangan mutan yang perlu diwaspadai", dan bilangan jangkitan mungkin akan meningkat lagi pada musim sejuk. Berdoa untuk belas kasihan Tuhan agar orang ramai tidak mengambil mudah terhadap jangkitan ini, akan meningkatkan kesedaran mereka tentang pencegahan wabak, dan melindungi diri mereka dan orang di sekeliling mereka.